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Uw kenmerk -

Geachte heer, mevrouw, 

In de kademota armoedebeleid Samen actief tegen armoede hebben wij 
aangegeven de Stadjerspas met ingang van 2014 te willen integreren in een 
nog te ontwikkelen webshop voor minima. 

We hebben onderzocht hoe de Stadjerspas er nu voor staat. Dit hebben wij 
gedaan omdat wij een behoorlijke terugloop zien in de afname van de pas. 
Wij hebben gekeken of we op een andere manier het geld effectiever in 
kunnen zetten. Dit door meer te focussen op de meest kwetsbare groep 
minima namelijk de kinderen in onze stad. 

Door middel van deze brief laten wij u weten hoe wij er over denken en 
komen wij met een voorstel. Voordat wij u hierover een raadsvoorstel 
voorleggen, willen wij u in de gelegenheid stellen om hierover wensen en 
bedenkingen in te dienen. 

Resultaat onderzoek Stadjerspas 
Met een beperkt budget worden minder stadjers bereikt. Dit komt omdat het 
huidige aanbod van kortingen van de Stadjerspas een beperkte bijdrage geeft 
in de kosten van het lidmaatschap van bijvoorbeeld een sportvereniging. 
Gelet op het beperkte budget van de Stadjerspas is het nu niet mogelijk de 
volledige kosten van een dergelijk lidmaatschap te vergoeden. Dit is voor een 
digitale pas niet anders. Daarvoor is het beschikbare budget ten opzichte van 
de potentiele doelgroep ontoereikend. 

Het gebruik van de Stadjerspas is de afgelopen jaren behoorlijk gedaald. 
Waren er in 2011 nog 11.300 gebruikers, in 2012 is dat teruggelopen naar 
5.500 gebruikers. De versobering van het kortingenpakket als gevolg van een 
bezuiniging van € 250.000 op de Stadjerspas in 2012 en tegelijkertijd de 
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verlaging van de inkomensnorm voor minima van 130% naar 110% van het 
sociaal minimum zal hieraan zeker hebben bij gedragen. 

Hierdoor heeft de Stadjerspas een afnemende effect!viteit gekregen. En dat 
zal naar onze verwachting niet veranderen wanneer we de Stadjerspas gaan 
digitaliseren. Onze verwachting is dat de Stadjerspas onvoldoende zal 
bijdragen aan de maatschappelijke participatie van de minima in de stad. 

Wij hebben ons de vraag gesteld of wij met het geld van de Stadjerspas niet 
meer zouden moeten focussen op de meest kwetsbare groep minima. Om die 
reden hebben wij het volgende plan bedacht. Het (resterende) budget van de 
Stadjerspas willen we enerzijds benutten voor een informatieve website voor 
mensen met een laag inkomen en anderzijds voor een "kindpakket" voor 
kinderen en jongeren die in armoede moeten opgroeien. 

1. Website Samen actief tegen armoede 
Het idee is om een website te ontwikkelen die een compleet, overzichtelijk en 
integraal aanbod bevat vanuit de gemeente en andere organisaties voor alle 
minima in de stad. We ontwikkelen een website die bedoeld is voor mensen 
met een laag inkomen, onder de naam 'Samen actief tegen armoede'. Op deze 
site brengen we informatie samen die inwoners van Groningen met een laag 
inkomen en hun kinderen helpt om rond te komen. Informatie van de 
gemeente en van de rijksoverheid, maar ook een aanbod aan activiteiten van 
maatschappelijke organisaties en instellingen die in de stad actief zijn. 

Met deze website lossen we de wens van de doelgroep in. Tijdens het 
ontwikkelen van de nota armoedebeleid is nadrukkelijk om een centraal loket 
armoedebestrijding gevraagd. Deze website is daar de digitale invulling van. 
Daarnaast zal er uiteraard ook een folder worden gemaakt. 

Eerder spraken we over een webshop. Dat suggereert teveel dat je er kunt 
winkelen en dat er commerciele aanbiedingen te vinden zijn. Dat is niet het 
geval. We spreken dan ook liever weer van een website. Onderdeel van de 
website is wel dat je er digitaal bijzondere bijstand en de 
langdurigheidstoeslag kunt aanvragen. En in de toekomst mogelijk andere 
inkomensondersteunende voorzieningen van de gemeente. 

2. Kindpakket 
In de tweede plaats stellen we voor om samen met betrokkenen een 
"kindpakket" te ontwikkelen voor kinderen en jongeren die in armoede 
opgroeien. Hiermee sluiten we aan bij de aanbeveling van de 
Kinderombudsman in het rapport Kinderen in armoede in Nederland dat eind 
juni 2013 verscheen. Het kindpakket omvat basale zaken als voeding, kleding 
en schoeisel, maar ook vergoedingen van lidmaatschappen zodat kinderen en 
jongeren gestimuleerd worden mee te (blijven) doen. 
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jromngen 

In het Groningse armoedebeleid hebben we bijzondere aandacht voor 
geziimen met kinderen. Uw raad heeft het afgelopen jaar er steeds op 
gewezen dat vanuit het armoedebeleid meer gedaan moet worden voor 
kinderen die in armoede opgroeien. Het laatste voorbeeld daarvan zijn de 
vragen van de fractie van de PvdA naar aanleiding van het rapport van de 
Kinderombudsman. Dit voorstel sluit daarbij aan. Het kindpakket voorziet 
temninste in basisbenodigdheden, maar daarnaast ook in zaken als 
bijvoorbeeld een basiszwemdiploma, een bibliotheekpasje tot 18 jaar, toegang 
tot lokaal openbaar vervoer en deelname aan een wekelijkse activiteit ter 
ontsparming of sportieve / culturele ontwikkeling. Bij de uitwerking van het 
kindpakket laten wij ouders uit onze minimapopulatie, professionals van de 
scholen, CJG's en Jeugdzorg een belangrijke rol spelen net als instellingen als 
Stichting Leergeld, het Jeugdsportfonds, de Voedselbank en de MJD. Een 
eerste verkenning met deze organisaties leverde alleen maar positieve reacties 
op. Ook sluit dit pakket aan bij het doel van de rijksoverheid dat geen enkel 
kind in ons land door armoede buiten de boot valt en zijn er gesprekken om 
in Groningen als voorlopende gemeente dit verder uit te werken. De aanvraag 
van dit"kindpakket" willen we laten lopen via de website Samen Actief tegen 
armoede. Indien nodig bieden we hulp bij de aanvraag. 

In het kindpakket willen we ook activiteiten opnemen waarvoor kinderen en 
jongeren nu een korting kunnen krijgen via de Stadjerspas. Het gaat er dan 
om dat kinderen kuimen sporten of actief kunnen zijn bij de Jonge 
Onderzoekers, muzieklessen kimnen krijgen, enz. Het Jeugdsportfonds en 
Stichting Leergeld doen dat nu al voor kinderen uit kwetsbare gezinnen. Zij 
kuimen dat beter en gerichter doen, dan wij dat met een aanbod vanuit de 
Stadjerspas zouden kuimen doen. Wij willen hiermee dan ook bereiken dat 
het geld direct naar het kind gaat. Wij werken hiermee met verstrekkingen in 
natura. Heeft het kind een fiets nodig dan krijgt het kind een fiets. Er wordt 
geen geld uitgekeerd om een fiets te kopen. 

Wensen en bedenkingen 
Wij ontvangen graag, zoals hiervoor al aangeven, uw wensen en bedenkingen 
ten aanzien van onze plannen in de commissie Werk en Inkomen op 9 oktober 
aanstaande. Wij zullen u dan in november een raadsvoorstel voorleggen. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de byi^meester, de secretaris, 
(Peter) Rehwinkel drs,yMrA. (MSaiien) Ruys 


